

EVIDENCE*(Recorded by Electronic Apparatus)**[Texte]*

Thursday, November 22, 1984

• 1539

The Clerk of the Committee: I see a quorum. The first order of business is to elect a chairman. I am ready to receive motions to that effect.

Mr. Gass: I move that Gary Gurbin be elected chairman of this committee.

Mr. Henderson: I second the motion.

The Clerk: It has been moved by Mr. Gass, seconded by Mr. Henderson, that Gary Gurbin do take the Chair of this committee. Is it the pleasure of the committee to agree?

Motion agreed to

• 1540

The Clerk: I declare Mr. Gurbin elected chairman.

Mr. Henderson: A fine job. You get the pay of the last chairman.

The Chairman: Maybe the clerk could introduce herself to us.

The Clerk: My name is Suzanne Kinsman.

The Chairman: Suzanne Kinsman. I would say, first of all, welcome to everyone. We have not had such a large group in some time. I should say this is a very welcome and unexpected pleasure for me today and I will do my best to serve the purposes and the function that this office demands.

I think the first thing I would like to do is have the individual members introduce themselves, for the purposes of other members of the committee and the clerk. If we could start with Mr. Henderson, please.

Mr. Henderson: George Henderson, Egmont, P.E.I.

Mr. Tobin: Brian Tobin, Humber—Port au Port—St. Barbe.

Mr. Robichaud: Fernand Robichaud, Westmorland—Kent, New Brunswick.

Mr. Fulton: Jim Fulton, Skeena.

Mr. Gervais: Aurèle Gervais, Timmins—Chapleau.

Mr. Hamelin: Charles Hamelin, Charlevoix.

Mr. Scowen: Jack Scowen, from all of the north east of Saskatchewan—Mackenzie. More trees than you would care to look at.

The Chairman: He really means the top third.

Mr. Binns: Pat Binns, Cardigan, P.E.I.

Mr. Schellenberg: Ted Schellenberg, Nanaimo—Alberni.

TÉMOIGNAGES*(Enregistrement électronique)**[Traduction]*

Le jeudi 22 novembre 1984

Le greffier du Comité: Puisque nous avons le quorum, il nous incombe tout d'abord d'élire un président. Je suis prête à recevoir des motions à cet effet.

M. Gass: Je propose que Gary Gurbin soit élu président du Comité.

M. Henderson: J'appuie la motion.

Le greffier: Appuyé par M. Henderson, M. Gass propose que Gary Gurbin assume la présidence du Comité. Acceptez-vous cette motion?

La motion est adoptée.

Le greffier: Je déclare M. Gurbin élu président de ce Comité.

M. Henderson: Parfait. Vous serez payé au salaire de votre prédécesseur.

Le président: Je vais demander à la greffière de se présenter.

Le greffier: Je m'appelle Suzanne Kinsman.

Le président: Suzanne Kinsman. J'aimerais tout d'abord vous souhaiter à tous la bienvenue. Cela fait longtemps que nous n'avons pas eu un comité aussi imposant. Je suis surpris, quoique ravi, d'avoir l'honneur de présider ce Comité, et je ferai de mon mieux pour m'acquitter de mes fonctions.

Je suppose que la première chose à faire est de demander à chaque membre du Comité de se présenter, afin que tout le monde, y compris la greffière, se connaissent bien. Commençons par M. Henderson, s'il vous plaît.

M. Henderson: George Henderson, d'Egmont, Île-du-Prince-Édouard.

M. Tobin: Brian Tobin, Humber—Port-au-Port—St. Barbe.

M. Robichaud: Fernand Robichaud, Westmorland—Kent, Nouveau-Brunswick.

M. Fulton: Jim Fulton, Skeena.

M. Gervais: Aurèle Gervais, Timmins—Chapleau.

M. Hamelin: Charles Hamelin, Charlevoix.

M. Scowen: Jack Scowen, et je représente tout le nord-est de la Saskatchewan, soit la circonscription de Mackenzie. On y trouve énormément de forêts.

Le président: En fait, il veut parler du tiers-nord.

M. Binns: Pat Binns, Cardigan, Île-du-Prince-Édouard.

M. Schellenberg: Ted Schellenberg, Nanaimo—Alberni.